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Verslag raad van toezicht 
VEB NCVB 

De raad van toezicht van de VEB NCVB houdt toezicht 
op de directie en staat haar met raad en daad terzijde. De 
raad van toezicht kwam in 2013 zes keer bijeen met de 
directie. Op deze bijeenkomsten werd regelmatig ge-
vraagd aan stafmedewerkers bepaalde dossiers onder hun 
verantwoordelijkheid toe te lichten. Eén keer vergaderden 
de raad van toezicht en de directie tussentijds telefonisch: 
over de nationalisatie van SNS Reaal. Ook kwam de raad 
van toezicht met de directie en stafmedewerkers bijeen 
om over de strategie van de vereniging te praten. De 
neerslag van deze bijeenkomst is te vinden in hoofdstuk 4 
van dit verslag. Daarnaast kwam de raad één keer zonder 
de directie bijeen om over het eigen functioneren en dat 
van de directie en de samenwerking met de directie te 
praten.
 
De raad van toezicht laat zich tijdens iedere vergadering 
informeren over de financiële gang van zaken op basis 
van door de directie voorbereide maandrapportages. De 
auditcommissie van de raad van toezicht heeft een 
voorbereidende taak als het gaat om financiële kwesties, 
waaronder het beleggingsbeleid. Ook bespreekt de raad 
van toezicht op iedere vergadering het personeelsbeleid: 
vacatures, nieuwe medewerkers, vertrekkende medewer-
kers, ziekteverzuim en openstaande vakantiedagen. 
 
De raad van toezicht heeft in 2013 nadrukkelijk aandacht 
besteed aan de perikelen rondom de Dag van de Belegger: 

het faillissement van het organisatiebureau, de plannen 
voor een nieuwe aanpak en het besluit de Dag van de 
Belegger in 2013 geen doorgang te laten vinden. Ook 
heeft de raad van toezicht zich gebogen over de instelling 
van een door de VEB gefinancierde leerstoel aan de 
Radboud Universiteit Nijmegen. De raad van toezicht 
heeft zich laten bijpraten door directeur Guillaume Prache 
van EuroFinUse over de activiteiten van deze Europese 
federatie van financiële consumentenorganisaties waarvan 
de VEB een van de oprichters is. De raad van toezicht 
kent groot belang toe aan een adequate vertegenwoordi-
ging van de belangen van beleggers in Brussel.
 
Een belangrijk terugkerend onderwerp op de agenda van 
de raad van toezicht zijn de juridische procedures waar de 
vereniging bij betrokken is. Nieuwe procedures worden 
ter goedkeuring voorgelegd aan de raad. Van lopende 
procedures wordt periodiek verslag gedaan. Zoals 
hierboven reeds vermeld was de opstelling van de VEB 
ten aanzien van de nationalisatie van SNS Reaal een 
belangrijk thema. Ook is intensief gesproken over de 
fraudes bij Imtech en Ballast Nedam en de onderhandse 
emissie van NSI. Natuurlijk kwamen ook oudere, lopende 
zaken aan de orde, zoals die rond de ondergang van 
Fortis, de fraude bij DE Master Blenders en het faillisse-
ment van Van der Moolen.


